
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 13.04.2022 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen og Christina Schrøder, 
Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 

• Bestyrelsen har besluttet, at beboere skal have mulighed for at kunne aflæse deres elforbrug 

løbende direkte hos Ista. Dette vil bestyrelsen få sat på plads hurtigst muligt. 

• Lånet til foreningens altaner er optaget, og vil snart komme på vores andelsafgift. 

 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Lyset på tørreloftet i opgang 10 er repareret d. 1/3. 

• Projektet med at få malet foreningens vinduer, begynder i uge 30. Der er blevet foretaget en 

miljøscreening i forbindelse heraf. 

• Vi modtager miljøscreening om et par uger, og vil derefter tage beslutning om vi skal have rådgiver 

på. 

• Bestyrelsen har besluttet at afholde beboermøde d. 22/6. 

 
4. Diverse 
 


